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STYRELSEPROTOKOLL 

Datum 

I
Tid 

I
Protokoll nr 

..ailllEKERÖBOSTÄDER 2017-09-21 Kl. 18:30-21:00 8/2017 
Plats 

Bryggavägen 110, Ekerö 
Närvarande 

Ordinarie ledamöter: Ingemar Hertz (M), Lotta Claussnitzer (M), Ola Sandin (M), Stefan Wåhlin (L}, 
Peter Östergren (KD), Ulric Andersen (S), Elisabeth Palm (S), Björn Osberg (MP) 

Tjänstgörande ersättare: Alvar Kårfors (M), Solveig Brunstedt (C) 

Ej tjänstgörande ersättare: Inger Linge (M), Helena Buten (M), Ingela Sedin Nilsson (L}, Kerstin 
Hägg (S), Per-Arne Hammarström (S), Carl Ståhle (MP) 

Övriga: Timo Siikaluoma, Claes Vikström, Cecilia Matthews, Anneli Lehtinen 

§ 67
Öppnande

§ 68
Val av protokolljusterare

§ 69
Godkännande av
dagordningen

§ 70
Föregående protokoll

§ 71
Rapporter från
Arbetsutskottet

a) Anställning av VD

b) Nyproduktion
Adelsö

c) Nyproduktion
Wrangels väg

d) Potentiella
nyproduktions
möjligheter

Ordförande Ingemar Hertz hälsar samtliga välkomna och förklarar mötet 
öppnat. 

Styrelsen utser Peter Östergren till protokolljusterare. 

Styrelsen godkänner dagordningen. 

Styrelsen godkänner protokoll 6/2017 per 2017-06-29 och protokoll 
7/2017 per 2017-08-29. 

Ordförande lämnar följande rapporter från Arbetsutskottet avseende den 
löpande förvaltningen 

Ordförande hälsar Timo Siikaluoma välkommen att tillträda som VD från 
och med 2018-02-01 samt låter honom kort presentera sig. 

Ett möte ska hållas med Jonas Hedh, den nya handläggaren från 
Stadsarkitektkontoret, den 27/9 2017, för att lösa en del frågor angående 
bygglov. 

Förvaltningschefen redogör kort för projektets fortskridande. Grund för 
hus 3 och 4 är klara och platta för hus 5 ska strax gjutas. 

Arbetsutskottet redogör för status på möjliga nyproduktionsprojekt. 



e) ROT-projekt
Wrangels väg

§ 72
Ekonomiska rapporter

§ 73
Bostadskö, information

§ 74
Vakanser bostadsrätter
och småhus

§ 75
Övriga frågor

Sekreterare 

Stambyte: Klart i nr. 4 och i nr. 6, och pågående i nr. 2. 
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Takbyte: Hus 18 är i stort klart, hus 16 är pågående och hus 14 har 
påbörjats. Lösning på frågan om uppvärmning är under framtagande. 

Kulvert: Den kulvert som gjordes 2016 är inte godkänd och NCC ska göra 
om arbetet, förhoppningsvis med start inom två veckor. 

Ekonomichefen redovisar följande ekonomiska rapporter: 

Resultaträkningen per 2017-08-31 
Balansräkningen per 2017-08-31 

Styrelsen godkänner delårsbokslut per 2017-08-31. 

Ekonomichefen redovisar vidare: 

Likviditetsplan per 2017-08-31 
Nyckeltal per 2017-09-03 
Finansiell rapport per 2017-09-03 

Styrelsen antar de ekonomiska rapporterna. 

Informationsansvarig redogör för Ekerö Bostäders bostadskö per 
2017-09-14, då antalet registrerade i kön uppgick till 6 904 personer. 

Styrelsen beslutar att aktuell information om bostadskön kontinuerligt 
ska redovisas vid ordinarie styrelsemöten. 

Styrelsen bordlägger frågan om försäljning vid eventuella vakanser, med 
anledning av trycket från bostadskön, och i avvaktan på utvärdering. 

Inga övriga frågor behandlades. 

Mötet avslutas med att styrelsen framför sitt varma tack till Inger Linge 
som på grund av flytt från kommunen avslutar sin tjänst inom Ekerös 
politik, och önskar henne all lycka i framtiden. 

Nästa ordinarie styrelsemöte är 2017-11-09 kl. 18.30 på Ekerö Bostäders 
kontor, Bryggavägen 110, Ekerö. 

Peter Östergren 
Justerare 
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